
R. Kloosterman, Kaderstelling klimaatwinkelstraat, Commissie 11 april 2022 

Goede avond leden van de gemeenteraad. 

Dank u wel dat ik als jonge ondernemer uit de Prinsenstraat mijn zienswijze en 

zorgen over het plan Klimaatstraat Dalfsen met u mag delen. 

Mijn dierenspeciaalzaak Kloosterman kan concurreren met diverse webwinkel 

aanbieders, dankzij de afhaalservice van met name diervoeding en andere 

grote verpakkingen zoals manden, hengelsport artikelen ( Denk bijvoorbeeld 

zakken voer van 15 kilo, een zak kattengrind van 18 kilo, hondenkussens met 

een doorsnee 1meter 20 of visboten van 35 kilo). 

Een tweede niet onbelangrijke inkomstenbron is de pakket service die ik voor 2 

bedrijven verzorg. Mensen brengen en halen hun pakketten met de auto en 

nemen en passant ook nog wat dingetjes voor hun huisdier mee. 

Wat zijn nu precies mijn zorgen rondom het plan? 

1) Als mijn winkel niet bereikbaar blijft met de auto om in- en uit te laden, 

verlies ik volgens een eerste schatting een derde deel van mijn omzet en 

dat betekent voor mij een faillissement! 

2) De producten die ik verkoop ontvang ik nu meestal per pallet van 1 ton. 

Dus hoe gaat die toelevering geregeld worden in de nieuwe situatie? 

3) Er is geen enkele duidelijkheid waar u als gemeente op aanstuurt en 

evenmin over welke planschade zal ontstaan voor onze straat en meer 

specifiek voor mijn winkel. Ik zou het op prijs stellen, daarover precies 

geïnformeerd te worden. 

Graag ben ik bereid om met u als gemeente op een constructieve manier over 

dit plan mee te denken. Dat geldt voor mij, maar zeker ook voor andere 

ondernemers uit de Prinsenstraat. 

 

Hartelijk dank. 

 


